

Referat af Bestyrelsesmøde - Pedersdal Grundejerforening
Mødeleder: Michael

Referent: Bettine

Dato: 16/11-2024

Sted: Gert Gulløv – Tornbladvej 21

Tid: 9.30

Afbud : gertgullof@icloud.com
Tilstedeværende:

Michael, Jørgen, Per, Morten, Gert, Steen og Bettine.

Fraværende/afbud: Hans, Mette.

Dagsorden:	Konklusion:	Ansvarlig	Deadline:
Sidste referat	Referatet er godkendt skriftligt. Ingen yderligere opfølgningpunkter	Michael	
E-mails adresser	Der er siden sidste møde uddelt sedler i postkasser med opfordring til at registrere sin mailadresse. Dette medførte et fint resultat på yderligere 45 registrerede ud af 165 omdelte henvendelser. Bestyrelsen opfordrer atter de sidste til også at få meldt mail-adresserne ind. Bestyrelsen vil gentage øvelsen med omdeling af sedler igen til foråret.	Morten	Forår 2025
Beskæring Veje og stier	Der er siden sidste møde gennemført en ny besigtigelse af veje og stier. Generelt har grundejerne været flinke til at foretage beskæring. Der er fortsat enkelte grundejere, der mangler at efterkomme kravene. Bestyrelsen kontakter nu disse ejere en sidste gang med kort frist. Herefter afholdes udgiften for ejernes regning. Bestyrelsen kontakter endvidere en havemand mhp. at undersøge behovet for beskæring af beplantning ud over stierne.	Hans kontakter havemanden og sørger for levering af breve til de sidste grundejere. Jørgen gennemgår stierne med havemanden.	Inden næste møde
Veje/materiel	Der er bestilt nye skrabe-blade. Herefter skræbes igen. Der er ikke behov for yderligere belægning. Der er igen stjålet et 20-km skilt. Bestyrelsen sørger for fastgørelse af skiltene.	Jørgen	Skrabning foretages efter behov.
Regnskab Antal medl. m/mail Velkomstskriv	Regnskabet ser fortsat fint ud. Kun enkelte ejere er i restance. Velkomstskriv udsendes løbende. Det gøres som mail-tekst (ikke vedhæftet fil) for at undgå, at mailen ryger i spam-filter.	Per	
Hjemmeside/FB	Hjemmesiden er rettet. Hvis der konstateres yderligere fejl eller mangler på hjemmesiden, kan der gives besked til bestyrelsen.	Gert	
Fugletårn/fonde	Bestyrelsen har ansøgt fond om 25.000kr. Der er endnu ikke modtaget svar på ansøgningen. Naturstyrelsen indvier Fugletårnet d. 13. dec. kl. 11. Foreningens egen markering med fadøl og pølser udskydes til foråret.	Per / Gert	
Nyhedsbrev	Bestyrelsen har udsendt nyhedsbrev.	Gert	
Plastaffald	Der opleves fortsat problemer med, at dyr river poserne i stykker. Bestyrelsen har anmodet Refa om i stedet at få spande. Dette kræver imidlertid, at Guldborgsund og Lolland kommuner bliver enige.	Michael/Gert	

	Bestyrelsen holder møder med Refa om situationen.		
Strandgrundejerforeningerne	Bestyrelsen har haft møde med Strandgrundejerforeningerne og kommunen om situationen med regnvand på grunde. Dette er også nævnt i seneste nyhedsbrev. Kommunen har nu oplyst, at grundejerne igen kan tilslutte sig regnvandskloakering. Det er grundejerens eget ansvar at dræne egen grund. Kommunen oplyser desuden, at der arbejdes på en 10årsplan for klimasikring. Bestyrelsen følger fortsat sagen.	Michael / Gert	
Kommunen / Refa	Jf. punkt om Plastaffald	Michael / Gert	
Eventuelt	Ingen punkter til Eventuelt		
Møder 2024/2025	18. januar 2025, hos Per 29. marts 2025, hos Michael 31. maj 2025, hos Jørgen 12. juli 2025, hos Hans	Gert	